



Dr. Adom Bondzi-Simpson is a resident in the General Surgery, Surgeon Scientist Training program at the University of Toronto in his fifth year. Adom's interests are at the intersection between, social justice advocacy, health equity research, and narrative storytelling. His previous work "Where is the Black doctor!?" (2022 CMAJ) details the story of a Black patient navigating our surgical systems, highlighting the importance of representation. Adom is the co-founder of the Upsurge Mentorship program a diversity initiative for guiding underrepresented students into surgical careers. Currently, he is completing a PhD in clinical epidemiology exploring social disparities in cancer surgery.

Résident en chirurgie générale, le **D^r Adom Bondzi-Simpson** effectue sa cinquième année au sein du programme de formation des chirurgiens-scientifiques de l'Université de Toronto. Adom s'intéresse à l'intersection entre la justice sociale, la recherche sur l'équité en santé et la narration. Fruit de ses précédents travaux, l'article « Où est le médecin noir !? » (JAMC 2022) raconte le cheminement d'un patient noir au sein de nos services de chirurgie et met en évidence l'importance de la représentation. Adom est le cofondateur du programme de mentorat UpSurge, une initiative en faveur de la diversité visant à guider les étudiants sous-représentés vers des carrières chirurgicales. Il termine actuellement son doctorat en épidémiologie clinique étudiant les disparités sociales dans le domaine de la chirurgie du cancer.